
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

- en del af            - fællesskabet 

Afdelingsmøderne er din mulighed for at få 

indflydelse på udviklingen i Søfryd. 

 

Alle større beslutninger træffes på et afde-

lingsmøde. Det drejer sig om huslejens 

størrelse, valg til afdelingsbestyrelsen, be-

slutninger om renoveringer og meget an-

det. 

 

Dagsorden 

1. Velkomst og valg af dirigent 

2. Valg af stemmeudvalg og referent 

3. Fremlæggelse af beretning 

4. Fremlæggelse og godkendelse af regn-

skab 

5. Behandling af indkomne forslag  

2 beboerforslag, drift og husorden 

6. Eventuelt 

 

 

Adgang og stemmeret 

Adgang til og stemmeret på afdelingsmø-

det har lejeren og disses myndige hus-

standsmedlemmer. Hver husstand har to 

stemmer uanset husstandens størrelse. 

 

Vi glæder os til at se dig til mødet. 

Traditionen tro! 

Vi vil traditionen tro servere gløgg og æb-

leskiver for at markere, at det snart er jul, 

og der er selvfølgelig også mulighed for 

kaffe/the, vand og øl.  

Derfor vil vi af hensyn til det praktiske ar-

rangement gerne have en tilmelding til 

mødet – enten ved en mail til  

john.olsen@mail.dk eller en seddel i min 

postkasse Søndergårds Allé 3, 3. mf 

senest fredag den 15. november. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Afdelingsbestyrelsen 

John Olsen

Indkaldelse til afdelingsmøde i Søfryd 
Onsdag den 20. november 2024, kl. 19:00, i Caféen i Sønderhaven, 
Søndergårds Allé 100, 2760 Måløv 

Endelig indkaldelse, tirsdag den 12. november 2024 

mailto:john.olsen@mail.dk


 

Bilag til afdelingsmøde i Søfryd 

 

Onsdag den 20. november 2024 

 - en del af            - fællesskabet 

 

FORSLAG TIL AFDELINGSMØDET 

 

FORSLAG 1: 

 

År efter år oplever vi beboere, at ved fyringssæsonen start, er der problemer med at få leveret fjern-

varme, derfor dette forslag: 

 

“At der hvert år sker gennemgang/ kontrol/påfyldning af vand mm., på fjernvarmeanlægget ved efter-

årets kommen, kunne eventuelt være 1. oktober.?” 

 

Dermed kunne der måske udvises rettidig omhu, så vi ikke skal fryse når temperaturen falder. 

 

P.S.  Hvorfor ajourføres der ikke i Søfryd appen om “aktuel information og driftsforstyrrelser” og hvem 

er ansvarlig for dette?” 

Her kunne der blandt andet informeres om problemer med varmen. 

 

FORSLAG 2: 

 

Gang på gang sker der opbevaring af cykler, møbler mm. under kældertrappen og i kælderen mellem 

vores opbevaringsrum, derfor dette forslag: 

 

“At der i lighed med cykelparkeringen gives en tidsfrist for fjernelse af opbevarede ejendele og heref-

ter fjernes de af ejendomsfunktionærerne.” 

 

Flere gange har jeg været ude for at skulle flytte genstande for at komme ind i vores kælderrum. 

 

 

 

Begge forslag stillet af beboeren i Søndergårds Allé 3, st.mf. 


